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Dank voor de snelle reactie. We zijn de aantallen voor de ziekenhuizen aan het beschouwen.

We denken aan rond de 300.000 unieke bezoekers per week. Interessant gegeven was dat bijv. het Jeroen Bosch

ziekenhuis al op 4.500 unieke bezoekers per week zit. In hun bestand ongeveer 1,5 miljoen EPDs.

Erg interessant aan deze route is dat deze patiénten toch al een afspraak hebben, waardoor er geen aanvullende

logistieke route komt, het de patiéntenlogistiek in een ziekenhuis niet verstoord en dat deze patiénten allemaal een

EPD hebben waarin ze geregistreerd staan.
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EE

Dank, bijgaand een eerste snelle reactie

1. Mbt de it; Wat goed om te horen! Fijn.

2. Ik denk niet dat we de gr daarover om advies hoeven te vragen. Daarvoor is het wmb te hypothetisch nog.

volgens mij zit bv hier heel pragmatisch in, en hij is voor dat soort dingen wel mijn ‘geweten’..
Wel akkoord van vws natuurlijk
3. Geen gek idee, maar werkt dat versnellend genoceg? Betekent ook iets voor de uitnodigingen aan de

‘gewone’ burger, want we weten niet of die binnenkort naar het ziekenhuis moet. Maar dat is vast oplosbaar.
Ik sta er niet negatief tegenover. Weet jij hoeveel mensen in een gemiddelde week in het ziekenhuis komen?

Een deel van hen zal er elke week komen, dus het gaat idealiter om unieke bezoekers per week, over bv. een

maand gerekend

Met vriendelijke groet,

ENED EE EEN
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Onderwerp: vraagje

Beste allen,

We vorderen gestaag met de detaillering van ons plan.
Ook ten aanzien van de IT oplossing voor de ziekenhuizen lijken we een solide route te hebben gevonden via BRBA.

Ik zal jullie op korte termijn informeren over deze richting.

Toch heb ik nog een tweetal vragen:

1. In de huidige planning in het opschalingsscenario, is ons vertrekpunt dat we de huidige manier van

uitnodigen hanteren (leeftijd aflopend). Mijn vraag is of er bij de opschaling, met grote beschikbaarheid van

vaccins, we deze manier van vaccineren anders gaan beschouwen. Dit door bijvoorbeeld ruimere

leeftijdscohorten uit te nodigen of andere wegen te zoeken. Mijn beeld is dat de gezondheidsraad met een

advies hierin zou moeten komen. Weten jullie of dit onderwerp van gesprek is?

2. In de scenario’s voor de ziekenhuizen bestaat nog steeds een route om “elke patient die voor een behandeling
in het ziekenhuis komt, direct te vaccineren”. Een sympathieke route vanuit burgerperspectief, maar vanuit

logistiek cogmerk ook zeer interessant. Graag hoor ik jullie mening in deze ...

Met vriendelijke groet,|EXEZN
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